
Tidligere SANDS-partner gikk sammen med
eks-kollega og dannet nisjefirma – i fjor
økte omsetningen med nesten 40 prosent
– Vi er fornøyde med den positive økonomiske utviklingen.
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I 2019 etablerte Rolf Bech-Sørensen og Birthe Maria Eriksen ADI Advokater på Bønes
utenfor Bergen sentrum.

Eriksen kom fra Guide Advokat, mens Bech-Sørensen forlot partnertilværelsen i SANDS
hvor han hadde jobbet i over åtte år. Før det var han partner i fire år i DLA Piper Norway.

– Jeg var partner i SANDS, og hadde mange flotte og spennende år der. På tampen av min
advokat karriere fikk jeg muligheten til å satse på et rettsområde som er i kraftig utvikling
sammen med en tidligere kollega Birthe Eriksen, sier Bech-Sørensen til AdvokatWatch.

Mener spesialisering er veien å gå for et lite firma

Ifølge Bech-Sørensen bestemte duoen seg for å etablere et nisjefirma, med spesialisering mot
de nye utfordringene som oppstår innen varsling, privat granskning og personvern.

– Eriksen har doktorgrad på varsling. Gjennom sin bistilling ved OsloMet, er hun en del av et
interdisiplinært forskningsmiljø, som arbeider med de nye utfordringene i arbeidslivet. Dette
er med på å gi ADI Advokater et oppdatert faglig fundament for vår virksomhet, mener
Bech-Sørensen.
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Han påpeker at det ennå ikke finnes så mange advokaterfirmaer, som er så spesialiserte som
ADI Advokater.

– Min vurdering etter å ha arbeidet så mange år med organisasjonsutvikling i bransjen, er at
spesialisering er en måte et lite firma kan hevde levere like gode tjenester innen sin nisje som
de store firmaene på samme område, sier Bech-Sørensen.

– Vår erfaring så langt, er at dette har vært en riktig vurdering, legger han til.

– Året har startet med et smell

Uttalelsen til Bech-Sørensen bakkes opp av regnskapet for 2021. I det andre året med full
drift landet omsetningen på 6,5 millioner kroner, opp fra 4,7 millioner kroner før.

Driftsresultatet endte på 1,8 millioner kroner, også det en oppgang fra året før hvor det var
på 435.689 kroner. Styret har besluttet et utbytte på 1,4 millioner kroner.

Om 2022 så langt, sier Bech-Sørensen:

– Året har startet med et smell. Det har vært full aktivitet fra nyttår. Vi ser også at
investeringen i en smal profil som nisjefirma innen arbeidslivets rettsforhold har vært riktig.
Så langt ser utsiktene gode ut for 2022.

Bech-Sørensen forteller videre at ADI Advokater ønsker å bygge videre på det de har startet i
tiden fremover.

– Selv trives jeg godt med å bruke min erfaring til å bygge opp yngre advokater og
advokatfullmektiger på dette spennende feltet. Jeg lærer også selv stadig noe nytt, avslutter
han.

 


